
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که پرونده مدیران 
قبلی این باشگاه که با سهل انگاری باعث بروز خسارات مالی به 
سرخپوشان شده اند، از سوی مسئولان مربوطه در حال بررسی 

است.
  شانس قهرمانی 

رضا درویش درباره آخرین وضعیت تیم پرسپولیس 
در تعطیلات لیگ برتر و شانس این تیم برای قهرمانی 

اظهارداشت: نتیجه را خودمان مشخص می کنیم. 
ان شاءا... اگر بچه ها تلاش کنند و 6 بازی آینده پیروز 
شویم، نتیجه دست خودمان خواهد بود و برای قهرمانی 

شانس داریم.
  فروش سهام؟

وی در پاسخ به این پرسش که آیا پول حاصل 
از فروش سهام باشگاه پرسپولیس در 

اختیار این باشگاه قرار گرفته است، 
گفت: هنوز خیر! این موضوع 
روال اداری دارد که باید طی 
شود و سپس با برنامه ریزی 
که انجام شده باید این پول ها 
مورد استفاده قرار بگیرد. این 

پول هم مشخص شده که باید کجا استفاده شود. تمام این موارد 
مشخص و برنامه ریزی شده است. »آیا با ورود پول به باشگاه 
پرسپولیس مذاکراتی برای پرداخت بدهی های خارجی این 
باشگاه به افرادی مانند استوکس و رادوشویچ انجام خواهد 
شد؟« مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در پاسخ به طرح این سوال 
تاکید کرد: با کسانی که امکان مذاکره داشته باشد، قطعا 
سعی می کنیم مذاکره کنیم و تا جایی که ممکن 
است از حق و حقوق باشگاه و مردم دفاع کنیم. 
به هرحال این پول ها حق مردم است، ما حتی 
سعی کردیم وکلای خوبی بگیریم تا حق مردم 
ضایع نشود. این پول ها می تواند صرف امور باشگاه 

و تیم های پایه شود.
  مذاکره با طلبکاران 

وی در مورد اینکه آیا با رادوشویچ 
مذاکره ای انجام شده است یا خیر؟ 
گفت: او اهل مذاکره نیست، اگر بود که 
نمی رفت حکم بگیرد. ما سعی کردیم 
بهترین وکلا را در این پرونده بگیریم 
تا از هر راهی ممکن است از حق مردم 
دفاع کنیم و اجازه ندهیم حق باشگاه 

ضایع شود. ما با دو وکیل اروپایی که در سوئیس کار می کنند 
وارد مذاکره شده ایم. هر کسی هم بتواند یک قدمی برای ما 
بردارد از او استفاده می کنیم. حتی قصد داریم از دو وکیل ایرانی 
هم که خارج از کشور ساکن هستند استفاده کنیم. در کل یک 
کارگروه از وکلای داخلی و وکلای خارجی که دوستان معرفی 

کردند تشکیل دادیم.
  خسارات 

درویش در واکنش به این موضوع که قراردادهای منعقد 
شده در زمان مدیران قبلی پرسپولیس باعث بروز خسارات 
فراوانی به این باشگاه شده است و چرا هیچ اقدامی علیه آنها 
صورت نمی گیرد، عنوان کرد: من شنیدم که در حال بررسی 
این پرونده ها هستند که چرا برخی مدیران با سهل انگاری به 
باشگاه ضربه زدند. به هرحال بناست به این پرونده ها رسیدگی 
شود تا حداقل یک مدیر بداند باید جوابگوی عملکرد خود باشد. 
کسانی که نابلد هستند یا نباید مدیریت چنین باشگاه هایی را 
بپذیرند، یا اینکه اگر می خواهند بیایند حداقل مشاوران خوبی 
در کنارشان باشد تا چنین هزینه هایی به باشگاه تحمیل نشود. 

این پول ها از جیب باشگاه و مردم هزینه می شود.
 تمدید قرارداد 

وی در مورد بحث تمدید قرارداد بازیکنان پرسپولیس نیز 
توضیح داد: طی صحبتی که با کادرفنی انجام شده، بناست 
گل محمدی طی هفته پیش رو با بازیکنان صحبت کند و به نوبت 
آنها برای تمدید قرارداد به باشگاه بیایند. در این زمینه مشکلی 

نیست و این کار انجام خواهد شد.  

رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس: 

پرونده مدیرانی که به پرسپولیس ضربه زدند بررسی می شود 
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دیدگــــــاه
 نقش آشفتگی فدراسیون 
در تاخت و تاز فوتبالی ها 

دوره پرتلاطم و همراه با سوءمدیریت فدراسیون فوتبال 
را شاهد هستیم. آشفتگی در این فدراسیون باعث شده تا 
عوامل باشگاه ها از مدیران گرفته تا مربیان و حتی بازیکنان 
به ارکان فدراسیون تاخت و تاز داشته باشند. داوران معصوم 
نیستند و دچار خطا و اشتباه می شوند که بدون تردید این 
اشتباهات سهوی است ولی نباید آنها را از دَم تیغ گذراند و 
به آنها تهمت و افترا زد. از سویی هر کسی چنین کاری انجام 
دهد، کار پسندیده ای انجام نداده است. رقابت در بالای 
جدول رده بندی لیگ برتر فوتبال ایران به شدت ادامه دارد و 
هرچه تیم ها و عوامل شان آرامش داشته باشند، بهتر نتیجه 
خواهند گرفت. ۲۴ هفته از مسابقات گذشته و استقلال که 
بیش از ۹ فصل اخیر به قهرمانی نزدیک شده، می تواند با 
رعایت کردن برخی مسائل به کسب جام نائل شود. مدیریت 
باشگاه استقلال می تواند کادرفنی خود را دعوت به آرامش 
کند چون بیان صحبت هایی که ایجاد تنش کند، مسلما به 
باشگاه لطمه می زند. شاید بتوان حواشی بیرون باشگاه ها را 
کنترل کرد و بر آنها فائق شد، اما مشکلات و تنش هایی که 
درون باشگاه ایجاد شود، آسیب زا خواهد بود و به پیکره تیم 
صدمات جبران ناپذیری می زند. نباید بسیاری صحبت ها 
تبدیل به موضع گیری شود چون تبعات خوبی به همراه ندارد. 
من هم به مدت دو فصل مدیرعامل باشگاه استقلال بودم اما 
در آن مدت سعی کردیم موارد را کنترل کنیم. گلایه به داوری 
را می توان پس از پایان مسابقات بیان کرد، به صورت مکتوب 
به همراه ارائه اسنادی که ثابت می کند داوران چه اشتباهاتی 
را داشته اند تا در فصول آینده برای رفع آنها اقدامات لازم 
صورت گیرد. استقلال فاصله 6 امتیازی با تیم دوم جدول دارد 
ولی حاشیه امن مطمئنی نیست. زحمت زیادی کشیده شده 
و حیف است که در فاصله کوتاه باقی مانده تا پایان مسابقات 
قهرمانی از دست برود. هر تیمی که آرامش بیشتری داشته 
باشد و با منطق جلو برود، برای کسب موفقیت بخت بیشتری 
خواهد داشت و استقلال نباید آرامش خود را به هم بریزد. 
بیانیه نویسی فی نفسه کار بدی نیست. دیدگاه های یک 
سازمان یا باشگاه در مورد اخبار و اتفاقات مختلف مربوط 
به آن مجموعه بیان می شود. موضع خوبی می تواند برای 
بیان دیدگاه های باشگاه باشد و افراد حقیقی و حقوقی را زیر 
سوال نبرد. ظاهرا دو باشگاه استقلال و پرسپولیس که در این 
زمینه فعالیت زیادی داشتند، پس از جلسه کمیته انضباطی، 
عقب نشینی کرده اند. در اینکه شما بخواهید به وسیله 
بیانیه نویسی، فضای فوتبال را آشفته کنید قطعا منطقی و 
منصفانه نیست. بیانیه نویسی باید روشنگرانه باشد و همراه با 
شکیبایی صورت پذیرد تا به سود باشگاه باشد نه اینکه روشی 
باشد تا مدیران برای فرار از مسئولیت آن را انتخاب کنند. 
اصولا بیانیه نویسی باید به گونه ای باشد تا مخاطبان به حرف 
شما گوش کنند نه اینکه فقط شنونده باشند. اگر در این کار 
زیاده روی شود که چنین وضعیتی رخ داده، قطعا اتفاق خوبی 
نیست اما اگر در چارچوب گفتمان درستی باشد و در آن 

زیاده روی نشود، قطعا مورد استقبال قرار می گیرد. 

تسنیم: سرمربی تیم فوتبال فولاد ایران اظهارکرد: با وجود 
صعود به مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا هنوز 
کار ما تمام نشده است. جواد نکونام در نشست خبری بعداز 
پیروزی تیمش مقابل الغرافه گفت: می دانستیم بازی سختی 
داریم، چون این آخرین شانس الغرافه بود. از روز اول گفتیم 
گروه سختی داریم و تیم ها به هم نزدیک هستند. خوشحالیم 
که صعود کردیم، ولی هنوز کارمان تمام نشده است. بازی 
آخر هنوز مانده است، ولی بازی سختی را پشت سر گذاشتیم. 
تسنیم: محرم نویدکیا پس از برتری ۲ بر یک سپاهان 
ایران مقابل پاختاکور ازبکستان اظهارداشت: نیمه اول بازی 
متعادل بود، چون تیم حریف آخرین شانس صعودش بود و  
سعی می کرد بازی را کنترل کند. در نیمه دوم و در ۲0 دقیقه 
اول پاختاکور موقعیت های خوبی داشت. در همین مدت ما 
عجولانه کار می کردیم و موقعیت های خوبی به پاختاکور 
دادیم، ولی بعداز آن سعی کردیم تغییراتی بدهیم و شانس مان 
را دوباره امتحان کنیم. شانس های خوبی برای خودمان ایجاد 
کردیم و توانستیم  به مسابقات برگردیم و هنوز شانس صعود 
داریم. این می تواند برای هفته آخر خیلی امیدوارکننده باشد. 

فوتبــالداخلــی

امیررضاواعظآشتیانی
مدیرعامل سابق استقلال 

آرمان ملی: فدراسیون فوتبال از ابتدای سالجاری درگیر 
حاشیه هایی بوده که مسبب آن تصمیمات مدیران فعلی است. 
حقوق و پاداش »عزیزی خادم« و »مجتبی خورشیدی« در 
حالی مطرح شده که هیات رئیسه در خصوص دریافتی های 

خود شفاف سازی نکرده اند! 
 حقوق و پاداش رئیس سابق 

تسنیم نوشت: »شهاب الدین عزیزی خادم« در دوره کوتاه 
ریاستش بر فدراسیون فوتبال از اسفند 13۹۹ تا اسفند 1۴00 
مبلغ 3 میلیارد و 60 میلیون ریال )306 میلیون تومان( به عنوان 
پاداش صعود به جام جهانی دریافت کرده است، سوال مهم این 
است؛ رئیس فدراسیون فوتبال در شرایطی که فدراسیون تحت 
مدیریتش با مشکلات اقتصادی دست و پنجه نرم می کند، 
چرا باید 306 میلیون پاداش صعود به جام جهانی دریافت 
کند؟ مبلغ حقوق و مزایای عزیزی خادم در دوره ریاستش 
در فدراسیون فوتبال، ماهیانه ۲6 میلیون و 5۴۹ هزار تومان 
بوده و در یکسال 303 میلیون و 753 هزار تومان دریافت 
کرده است. کنار دریافت این حقوق، رئیس معزول فدراسیون 
فوتبال مبلغ 57 میلیون و ۲۹6 هزار تومان به عنوان کارانه و 
سایر مزایا در یکسال از فدراسیون فوتبال دریافت کرده است. 
جمع مبالغ دریافتی عزیزی خادم از فدراسیون فوتبال به عنوان 
حقوق، مزایا، کارانه و همچنین پاداش صعود به جام جهانی 
667 میلیون و ۴۹ هزار تومان است که دریافت چنین مبلغی 
در یکسال، در نوع خود جالب توجه است. با توجه به ارقامی 
که در بالا به آنها اشاره شد، به طور میانگین، دریافتی ماهیانه 
عزیزی خادم از فدراسیون فوتبال مبلغ 55 میلیون و 587 هزار 

تومان بوده است. 
 بیانیه عزیزی خادم 

رئیس معزول فدراسیون فوتبال پس از اتفاقات اخیری 
که پیرامون کنار گذاشتنش رخ داده است، بیانیه ای را صادر 
و توضیحاتی را ارائه کرد. در بخشی از بیانیه شهاب الدین  
عزیزی خادم آمده است: درخصوص تازه ترین اتهامی که به بنده 
نسبت داده اند، افکار محترم عمومی بداند که آنچه به نام  پاداش 
به ورزشکاران، سرپرستان، مربیان، مدیران و کارکنان پرداخت 
شده است، اولا براساس مصوبات هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
بوده است. ثانیا بسیار کمتر از استحقاق اعضای افتخارآفرین 
تیم ملی و کادرفنی و دیگر دست اندرکاران بوده و ثالثا در 
چهارچوب عرف متعارف و البته بسیار کمتر از اعدادی که دیگر 
کشورهای صعودکننده آسیایی منظور شده است. خواهش من 

از جریان مرموزی که به تازگی در طبقه چهارم فدراسیون فوتبال 
سکنی گزیده اند، این است که لیست حقوق، مزایا، حق الجلسات 
و میزان دریافتی پاداش های اعضای محترم هیات رئیسه را 
به همراه صورتجلسات هیات رئیسه منتشر کنند تا مشخص 
شود هیچ تخلفی صورت نگرفته است. حقوق و دستمزد رئیس 
فدراسیون نیز در چهار چوب مقررات و عرف بوده و در برابر نتایج 
به دست آمده و منابعی که فراهم آمده رقم قابل توجهی نیست 
و به زودی در برابر مراجع قانونی اسناد آن ارائه خواهد شد. 
شایان توجه افکارعمومی و رسانه های منصف و خدمت رسان 
است که اینجانب رئیس قانونی فدراسیون فوتبال از اخذ پاداش 
قانونی صعود تیم ملی به جام جهانی فوتبال به طور داوطلبانه 
صرفنظر کردم. همچنین تعداد قابل توجهی از نیروهای موثر در 

موفقیت های مستمر تیم هیچ پاداشی دریافت نکردند. 
 دفاع سرپرست سابق 

در روزهای گذشته گزارشی علیه مجتبی خورشیدی، 
سرپرست سابق تیم ملی در فضای مجازی و رسانه ای منتشر 
شده است که او طی کمتر از یکسال حضور در فدراسیون 
فوتبال به عنوان سرپرست بیش از یک میلیارد تومان دریافتی 
داشته است. در گزارش های منتشر شده به این نکته اشاره شد 
پرداختی ها به او، خارج از مصوبه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
بوده  و به همین  خاطر به همراه عزیزی خادم به کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال احضار شده است. بعد از این اتفاقات مجتبی 
خورشیدی، سرپرست سابق تیم ملی در دفاع از خود یادداشتی 
را منتشر کرد. در بخشی از این یادداشت آمده است: باید به 
استحضار مردم و اهالی محترم فوتبال برسانم که حقوق بنده 
ماهیانه 35 میلیون تومان از تاریخ ۲0 فروردین 1۴00 لغایت 10 
فروردین 1۴00طی قراردادی تعیین شد که از این قرارداد فقط 
7 یا 8 ماه حقوق دریافت کردم. حال سوال من این است: حقوق 
اینجانب در شرایط وحشتناك بازی های مقدماتی جام جهانی با 
آن شرایط و شانس صعود و همه گیری کرونا و.... که به آن اشاره 
شد، زیاد است یا حقوق سرپرست فعلی تیم ملی که در شرایط 
گل و بلبل و تیم صعودکرده برای ایشان تعیین شده است؟ من 
به شخصه از حمیداستیلی عزیز، پوزش می خواهم و معتقدم حق 
این چهره ملی است که این مبلغ را بگیرد. ولی مبلغ 35 میلیون 
بنده در بوق و کرنا می شود و مبلغ 100 میلیون ماهیانه ایشان را 
هیچکس نمی بیند و انگار فقط و فقط شفاف سازی باید برای این 
حقیر باشد و باید به این عزیزان شفاف گر گفت اگر دین ندارید و 

آزاده هم نیستید، لااقل کمی انصاف داشته باشید. 

 پاسخ استیلی
خصوص  در  تیم ملی  جدید  سرپرست  استیلی  حمید 
صحبت های مطرح شده گفت: در روزهای گذشته برخی 
موضوعات مطرح شده که البته معمولا علاقه ای به اظهارنظر 
در مورد مسائل حاشیه ای ندارم، اما بعضی وقت ها لازم است 
حقایق بیان شود. من از سال ۹6 به دعوت مهدی تاج به عنوان 
مدیر تیم ملی فوتبال امید و همچنین عضو کمیته فنی و بعد از 
آن سرمربی تیم امید در خدمت فدراسیون فوتبال بودم، اما در 
طول نزدیک به سه سال یک ریال دستمزد از فدراسیون دریافت 
نکردم. در واقع با اینکه قرارداد داشتم، اما به دلیل شرایط و 
مشکلات فدراسیون هیچ مبلغی دریافت نکردم. تا جایی که به 
یاد می آورم، چه در دوره ای که فوتبال بازی می کردم و چه در 
زمان مربیگری به دنبال پول نبودم و این مساله اولویت من نبود. 
از پرسپولیس، ملوان، شاهین بوشهر و راه آهن مطالباتی داشتم 
که یکبار هم از هیچ تیم یا فردی برای این مطالبات شکایت 
نکردم. در زمان حضورم در ملوان حتی از جیب خودم در شرایط 
بحرانی تیم خرج کردم و همان مبلغ را هم پس نگرفتم. استیلی 
ادامه داد: برای هر فردی ممکن است یک چیزهایی اولویت باشد. 
من زمانی که بحث منافع ملی و تیم ملی مطرح می شود هیچ 
اولویت دیگری برایم وجود ندارد. در تیم ملی امید شبانه روز برای 
حل مشکلات مالی و رفع کاستی ها تلاش کردم، به شکلی که در 
آن مقطع با کمک برخی سازمان ها، اسپانسری که پیدا کردیم 
و جلساتی که داشتیم، مجموعا حدود ۴ میلیارد تومان پول به 
فدراسیون تزریق کردیم تا پاداش معوق اعضای تیم، بخشی از 
دستمزد کادر فنی و هزینه سفر و اردوها را تامین کنیم. از همین 
محل که توانستیم هزینه های تیم را تامین کنیم، باز هم به فکر 

دریافت دستمزد خودم نبودم و چیزی دریافت نکردم. 
 نظر کارشناسی 

غلامرضا بهروان عضو سابق هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
در مورد اختلاف نظرهایی که در هیات رئیسه کنونی فدراسیون 
وجود دارد و عزل موقت عزیزی خادم به فارس گفت: من در یکی 
از مصاحبه های گذشته ام به هیات رئیسه گفتم این طور رفتار 
نکنید چون پشیمان خواهید شد. در زمان ما هم اختلاف نظر 
وجود داشت و حتی ما ایرادهایی از کفاشیان گرفتیم و بحث 
شفافیت مالی را         هم آن زمان مطرح کردیم که ایشان دلخور هم 
شد، ما هم گفتیم خط قرمز ما قانون است. مهدی محمدنبی 
دبیر کل فدراسیون بود و ماجرا را به خوبی جمع کرد، فردای آن 
روز از ۹ صبح در فدراسیون فوتبال اعضای هیات رئیسه جلسه 
گذاشتیم تا 6 عصر. 80 درصد اختلافات در همان جلسه حل 
شد و یک کلمه هم از آن جلسه بیرون نرفت، اما اکنون اعضای 
هیات رئیسه علیه همدیگر سند رو می کنند. این مسائل فقط 
باعث شده آبروی فوتبال برود و مردم دیگر به فوتبال اعتماد 
نداشته باشند. مجتبی خورشیدی سرپرست تیم ملی می گوید: 
اگر من فلان قدر می گرفتم سرپرست جدید بیشتر از من 

می گیرد. این مسائل فقط آبروی فوتبال را         برد. 
 کدام شفاف سازی؟ 

صعود شیرین و مقتدرانه تیم ملی فوتبال ایران به جام جهانی 
با اتفاقاتی که در مشهد رخ داد زیر سایه قرار گرفت تا اعضای 
هیات رئیسه ای که از عزل رئیس فدراسیون حس پیروزمندان 
یک نبرد را داشتند وادار به سکوت شوند و هیچکدام شهامت 
پذیرفتن مسئولیت حتی بخش کوچکی از این اتفاقات را نداشته 
باشند. در اینکه ریاست شهاب الدین عزیزی خادم بر فدراسیون 
فوتبال بدون ایراد و اشکال نبود شکی وجود ندارد اما مگر رئیس 
فدراسیون در تصمیمات و اتفاقاتی که در فدراسیون افتاد تنها 
بود که باید به تنهایی پاسخگو باشد؟ مهر در ادامه نوشت: اعضای 
هیات رئیسه در مدتی که عزیزی خادم به زعم آنها مرتکب اشتباه 
و اقدامات غیرقانونی می شد کجا بودند و چرا صدایشان در 
نمی آمد؟ فقط زمانی که ماجرای برکناری رئیس کلید خورد 
همه سینه ستبر کردند و ژست مردان پیروز را گرفتند و هر 
روز مصاحبه کردند! بعد از اعلام میزان حقوق و پاداش هایی که 
عزیزی خادم به خاطر حضور یکساله اش در فدراسیون فوتبال، 
پرسش این است که چرا میزان حقوق و پاداش های دریافتی 

اعضای هیات رئیسه منتشر و اعلام نمی شود؟ 

علی صانعی سرمربی جدید مس سونگون 
از بدقولی »احسان اصولی« و مهرداد سراجی 
اعضای هیات رئیســـه فدراسیون فوتبال  

می گوید.
 چـه  شد که مس را به عنوان تیـــم 

جدیدتان انتخاب کردید؟
با مس سونگون به مذاکره نشستیم؛ شرایط 
فراهم و ایده هایمان به یکدیگر نزدیک بود در 

نهایت به توافق برای همکاری رسیدیم.
 با وجود طلبکاربودن از فدراسیون 

چرا مجددا پیشنهادشان را پذیرفتید؟
من این کار پراز ریسک را به شرطی قبول 
کردم که مطالبات عقب مانده من و کادرفنی ام 
در دوره قبلی پرداخت شود. احسان اصولی 
به من قول داد قبل از آغاز مسابقات کافا 
طلب مان را پرداخت کند اما این اتفاق رخ 
نداد؛ ما به مسابقات کافا رفتیم و به قهرمانی 
در این تورنمنت رسیدیم و برگشتیم اما باز هم 
مطالبات پرداخت نشد، مجددا اعلام کردند تا 

قبل از سال 1۴01 به تعهدشان عمل کنند.
 مقرر شد چه زمانــی مطالباتتان را 

پرداخت کنند؟
به ما گفتند در یک تورنمنت دیگر نیز شرکت 
کنیم، با جوانان به تورنمنت تایلند رفتیم و مقام 
نایب قهرمانی را کسب کردیم اما متاسفانه 
دوباره خبری نشد. یک سال من بیرون ماندم و با 
فدراسیون قرارداد نبستم؛ بازگشتم نیز مشروط 
به پرداخت مطالبات دو سال گذشته بود؛ 
قرارداد جدیدم تا بیست و نهم اسفندماه 1۴00 
بود؛ سپس یک قرارداد دیگر برای سال جدید 
تنظیم کردیم. به فدراسیون بابت بدقولی اش 
اعتراض کردم و اعلام کردیم اگر قرار بر این است 
پولمان داده نشود به کارهای شخصی خودمان 
رسیدگی کنیم و دیگر به همکاری ادامه ندهیم.
 پس از آن بدقولی ها بود که تصمیم 
گرفتید سکان هدایــت تیم دیگری را 

برعهده بگیرید؟
در همین حین چند باشگاه لیگ برتری برای 
هدایت تیمشان به من پیشنهاد دادند و در 
نهایت با مس به توافق رسیدیم؛ با این حال من 
برای توافق با تیم ملی تا سال جدید صبر کردم 
و حتی به آقای اصولی زنگ زدم، پیگیر حق و 
حقوقمان شدم و همچنین اعلام کردم دوست 
دارم با تیم ملی کار کنم اما تنها درصورتی که 

تسویه حساب انجام شود.
 فدراسیون هیچ کدام از مطالباتتان را 

به شما و کادر فنی تان نداد؟
با وجود این صحبت ها، تمامی مطالبات مان 
از زمان گذشته گرفته تا قرارداد جدیدی که 
به مدت دو ماه بسته بودیم پرداخت نشد؛ حداقل 
اگر پولمان را به سکه تبدیل کرده بودند دلمان 

خوش بود.
 برخورد فدراسیون فوتبال در مواجه 

با بدهی ها یکسان بود؟
در زمان آقای عزیزی خادم، وقتی سراجی 
به عنوان رئیس کمیته فوتسال انتخاب شد یک 
پول هنگفتی وارد فوتسال شد و تا ریال آخر با 
اعضای تیم ملی بزرگسالان تسویه کردند اما 
یک ریال به تیم های پایه فوتسال ندادند و مقصر 

اصلی اش نیز مهرداد سراجی بود.

گفـــتوگـــو

کسب یک مدال نقره و ۲ مدال  
برنز دیگر برای نمایندگان ایران

تسنیم: روز دوم دوازدهمین دوره رقابت های 
پومسه قهرمانی جهان در شهر »گویانگ« 
کشور کره جنوبی پیگیری شد. تیم ملی پومسه 
کشورمان در دومین روز این رقابت ها، در بخش 
سه نفره تیمی بالای 30 سال با ترکیب حسین 
بهشتی، علی نادعلی و علی سلمانی با کسب 
امتیاز  7.۴۲ بعد از کره جنوبی که در مجموع 
7.5۲ امتیاز گرفت، در جایگاه دوم ایستاد و 
به مدال نقره رسید. در ادامه مسابقات، فاطمه 
سلمانی زاده در بخش پومسه انفرادی 15 تا 17 
سال برابر جویئونگ لی نماینده کره جنوبی قرار 
گرفت و با شکست مقابل حریف خود به مدال 
برنز رسید. هادی ترکاشوند دیگر ملی پوش 
پومسه ایران نیز در بخش انفرادی بالای 65 سال 
با شکست مقابل جائه جین کانگ از کره جنوبی 

به مدال برنز رسید.  

خارجازمستطیلسبز

علی صانعی:
»اصولی« 

زیر قولش زد! 

خـــبر
»پوگبا« ادامه فصل را از دست داد

ستاره منچستریونایتد به احتمال زیاد 
ادامه فصل را از دست خواهد داد. پل پوگبا، 
بازیکن فرانسوی منچستریونایتد در بازی 
سه شنبه شب لیگ برتر مقابل لیورپول از 
ناحیه ساق پا آسیب دید و پس از 10 دقیقه 
مجبور به تعویض شد. این فصل احتمالا 
برای پل پوگبا، بازیکن ملی فوتبال فرانسه 
و باشگاه منچستریونایتد، زودتر از موعد 
به پایان رسید. رالف رانگنیک، سرمربی 
منچستریونایتد با اشاره به مصدومیت پل 
پوگبا گفت: بعد از یک اسکن که تیم پزشکی 
گرفت، بعید به نظر می رسد که پل تا پایان 
فصل دوباره بازی کند. به گفته پزشکان، 
حداقل چهار هفته طول می کشد تا او پس 
از مصدومیت ساق پا دوباره آماده شود. فکر 
نمی کنم که او بتواند دوباره در این فصل 

بازی کند.

هیات رئیسه حقوق و پاداش دریافتی خود را اعلام کنند

شفاف سازی یک طرفه فدراسیون فوتبال! 

      بازگشت
حامد لک که از اوایل فروردین ماه دور از تمرینات 
گروهی پرسپولیس بود و طی ۲۰ روز اخیر به صورت انفرادی 
زیرنظر یکی از مربیان این تیم به تمرین می پرداخت، از روز 
جمعه دوباره به تمرینات گروهی سرخ پوشان بازگشت. 

           بدون ملی پوش
خبرنگار مطرح عراقی الاصل در مورد ترکیب فولاد 
نوشت: تیم فولاد ایرآن که صعودش به مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۲ در منطقه غرب قطعی 
کرده است هیچ بازیکن ملی پوش ایرانی در ترکیبش ندارد!

              3 خرید 
آاس نوشت: رئال مادرید به دنبال این است که با حضور 
کیلیان امباپه تیم بزرگی ایجاد کند. رئال به دنبال حل 
مشکل دستمزد آنتونیو رودیگرو جذب اوست. همچنین 

جذب شوامنی نیز اتفاق خوبی خواهد بود. 

ت
شــ

سنو
عک

یک منبع خبری در فرانسه مدعی شد که به مائورو ایکاردی 
مهاجم تیم فوتبال پاری سن ژرمن گفته شده است که چمدان های 
خود را برای ترك پاریس ببندد چرا که او نتوانسته نظر مسئولان این 
باشگاه را جلب کند و این بدان معناست که او ممکن است در پایان 
فصل به سری A برگردد. ایکاردی ۲۹ ساله از ماه جولاس سال ۲0۲0 
که اینتر را ترك کرد و به پاریسی ها ملحق شد، روزهای چندان 
درخشانی را در این تیم سپری نکرده است. او در ۹۲ بازی اش برای 
این تیم در تمامی رقابت ها 38 گل زده اما به هیچ عنوان نتوانسته 
عملکردی که در سال های حضورش در اینتر داشت را در پایتخت 
فرانسه تکرار کند. طبق گزارش سایت »فرانس بلو پاریس«، باشگاه 
پاری سن ژرمن به ایکاردی و نمایندگانش اطلاع داده اند که در 
تابستان به دنبال تیم جدید باشد چون دیگر در برنامه های این تیم 

سال  آینده جایی نخواهد داشت. سری A محتمل ترین برای 
مقصد برای ایکاردی خواهد بود به خصوص که 
در چند ماه گذشته هم اخبار فراوانی درباره 
تمایل باشگاه های بزرگ کالچو از جمله 
میلان یوونتوس نسبت به جذب او منتشر 
شد. ایکاردی قبل از پیوستن به PSG، تمام 
دوران بازیکنی  خود در رده بزرگسالان 
را در کالچو سپری کرده بود و به همین 
دلیل کاملا با شیوه بازی تیم ها و جو این 
لیگ آشناست. علاوه بر این همسر او نیز 
در شهر میلان برای خود کسب و 
کاری به راه انداخته بود و همین 
مساله احتمال بازگشت او به 

کالچو را تقویت می کند. 

بیــنالمــلل


